
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 15. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 349
Dansk Folkeparti sikrede via finanslovsaftalen for 2010 midler til, at Undervis-
ningsministeriet skulle igangsætte et udredningsarbejde omkring en mulig over-
bygningsuddannelse til ungdomsuddannelsen for unge udviklingshæmmede og
andre med særlige behov (STU). Af FL 2010 fremgår det, at udredningsarbejdet
skulle være afsluttet i oktober 2010. Ministeren bedes redegøre for, hvor langt
Undervisningsministeriet er i udredningsarbejdet, samt oplyse, hvornår mini-
steren forventer at kunne fremlægge en betænkning for udvalgsarbejdet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand

1/1

Uddannelsesudvalget 2010-11
UDU alm. del Spørgsmål 349
Offentligt


		Folketingstidende
	2011-05-09T10:08:01+0200
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




